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Ülésvezető: Weinhoffer Péter 
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Mandátummal vannak jelen: Weinhoffer Péter (elnök), Sinkó Renáta (alelnök), Ladics Laura 

(fenntarthatósági referens), Cséplő Réka (kommunikációs referens), Iván Levente Botond 

Titkár) 

5 mandátummal a Diákbizottsági ülés határozatképes. 

Weinhoffer Péter ülésvezető 10:03-kor megnyitja az ülést. 

Napirendi tervezet: 

1. Elnöki beszámoló

2. Diákbizottsági tagok beszámolói

3. Aktualitások

A napirendi tervezetet a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja. 
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1. napirendi pont 

Elnöki beszámoló 

Weinhoffer Péter az adventi időszakban leginkább az ünnepkörhöz kapcsolódó események 

szervezésére helyezte a hangsúlyt. Koordinálta és elnökként összefogta a “Mikulás est” és a 

“Karácsonyi vacsora” szervezését. A diágbizottsági tagok munkájával meg volt elégedve, 

háláját fejezi ki feléjük. Az eseményekről pozitív visszajelzések érkeztek a lakók részéről. 

Sinkó Renáta alelnök segítségével megszervezték az idei adománygyűjtést (ruha, tartós 

élelmiszer, higiéniai cikkek) a kollégium épületén belül, ami a korábbi évekhez hasonlóan 

eredményesnek bizonyult. 

A novemberi Alakuló ülésen már megemlítésre került felvételi reformmal foglalkozó 

munkacsoport tevékenységeiben továbbra is részt vett. A csoport létrehozott egy “teszt” 

felvételit, melyet a diákbizottsági tagoknak elküldött és megköszönte a fejlesztés érdekében tett 

kitöltéseket a diákbizottság tagjai felé. 

Az NFK épületében került megrendezésre az idei évben a KolHÖK karácsonyi vacsora, aminek 

az előkészületeiben segített és magán az eseményen is résztvett. 

A kollégium biztosította nyomtatás végett nyomtatóügyeleteket tartott. 

Az elnöki beszámolót 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

Az első napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

 

2. napirendi pont 

Diákbizottsági tagok beszámolói 

Sinkó Renáta alelnök beszámolója következik 

Sinkó Renáta a novemberi ülés óta eltelt időszakban megszervezte a második helyi (NFK) 

UPK alkalmat. Az eseményen kevesen jelentek meg, de később kiderült, hogy a zh-k és 

vizsgaidőszak közelette okozta a korábbihoz képest deficitet. 

Ezen kívül segített a Mikulás est és Karácsonyi vacsora eseményeinek szervezésében. Az enni 

és innivalóhoz bevásárolt, illetve az elkészítésben is aktívan részt vett. Az adventi várakozást 

színesebbé téve, adventi kalendáriumot készített a lakók számára, melyek a mindennapokhoz 

nyújtottak szeretetteljes üzeneteket. Sinkó Renáta a karácsonyi dekorációk felrakásában is részt 

vett. Az adománygyűjtés szervezését pedig az Elnök Úrral közösen valósították meg. 

Nyomtatóügyeleteket gyakran vállalt. 
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Az alelnöki beszámolót 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

 

Cséplő Réka kommunikációs referens beszámolója következik 

Cséplő Réka újonnan választott kommunikációs referens beszámol arról, hogy a közösségi 

oldalak üzemeltetését aktívan végezte az első hónapban. Az eseményekhez igényes képeket és 

tartalmakat készített, melyek naprakészen tájékoztatták a lakókat a fontos tudnivalókról.  

A Karácsonyi vacsora előkészületeiben részt vett, a Mikulás esthez tartozó forraltbort szintén 

Ő készítette el. Mindemellett nyomtatóügyeleteket tartott a Diákbizottság irodájában. 

 

Cséplő Réka beszámolóját 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

 

Iván Levente Botond titkár beszámolója következik 

Iván Levente Botond beszámol arról, hogy az adventet meghitté és és családiassá igyekezett 

tenni, adventi gyertyagyújtás események szervezésével. Ezeken az alkalmakon több lakó 

jelenlétében készültek a közelgő születésre.  

A Mikulás est és a Karácsonyi vacsora szervezésében és lebonyolításában szintén segédkezett. 

 

Iván Levente Botond beszámolóját 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 
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Ladics Laura fenntarthatósági referens beszámolója következik 

Ladics Laura beszámol a szelektív hulladék gyűjtés helyzetéről. Továbbra is jól működik az 

NFK kollégium szintjén a rendszeres ürítés. A szakkollégiumokkal ugyanakkor egyeztetés 

szükséges a gördülékenyebb munkavégzés elősegítésének érdekében. A karácsonyi vacsora 

készítésekor jelen volt és segített a főzéshez szükséges alapanyagok előkészítésében. A vacsorát 

követően pedig a takarításban és a folyosó eredeti állapotának visszaállításában. 

Ladics Laura beszámolóját 

Elfogadja: 4 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

3. napirendi pont

Aktualitások

Weinhoffer Péter beszél a vizsgaidőszakban érvényes kollégiumi szabályzatról. Külön 

kiemelve a csendrendeletet, melynek betartatására (amennyiben ez aktuális) kéri a 

diákbizottsági tagok segítségét is. A vizsgaidőszak események szempontjából csöndes, azonban 

a februárban esedékes farsang szervezését bevezeti és kéri, hogy álljanak elő a diákbizottság 

tagjai ötletekkel a következő ülésig. 

A kollégiumban egy önkéntes adománygyűjtés is elindult, ennek részleteit Iván Leventével 

egyezteti. 

Mindenkinek sikeres vizsgaidőszakot és áldott karácsonyt és új évet kívánva lezárja az ülést. 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

Weinhoffer Péter ülésvezető az ülést 10:32-kor lezárja. 

Budapest, 2024.12.26. 




